

50. A l'effet d'accorder le contrat pour le pavage de la rue de Gaspé, en blocs de granit de la rue McGuire, au dépôt, au plus bas soumissionnaire, "The Sicily Asphaltum Paving Co.", au prix de sa soumission, savoir: \$19,020.

60. A l'effet d'accorder le contrat pour le pavage en blocs de scories et en asphalte, de l'Avenue de Lorimier, de Sherbrooke à Rachel, au plus bas soumissionnaire, "The Warner Quinlan Co." au prix de sa soumission, savoir: \$18,227.60.

70. A l'effet d'accorder le contrat pour le pavage en asphalte de la rue Cadieux, de Craig à Lagauchetière, et de Dorchester à Ontario, au plus bas soumissionnaire, "The Sicily Asphaltum & Paving Co." au prix de sa soumission, savoir: \$11,724.55.

80. A l'effet de permettre à M. Nathan Alcock Elizorf, de recevoir, emmagasiner et vendre du bois, charbon, etc., sur le lot No. cad. subd. 372, No. 1467 rue Garnier, quartier St-Denis.

90. A l'effet d'accorder une quittance ou main-levée d'hypothèque affectant le lot No. 1913, subd. 83 du cad. de la paroisse de Montréal, quartier St-Henri.

100. A l'effet d'accepter deux offres de vendre à la Cité, pour les fins d'expropriation de la rue St-André, une propriété située au coin nord-est de la rue St-André et de Montigny, portant le No. Cad. 884, pour la somme de \$12,000, dont \$8,000 comptant et sujet à l'hypothèque de \$4,000 et aux baux qui expirent le 1er mai prochain; et la propriété portant les numéros civiques 331 et 333 rue St. André, No. Cad. 881, pour la somme de \$6,600 comptant, et sujet aux baux expirant le 1er mai prochain.

Ajournement.

L. N. SENECAI,

Secrétaire.

* * *

Compte rendu de l'assemblée du 6 septembre 1912, p.m.

Son Honneur le Maire, MM. Dupuis, Ainey et Lachapelle.

1.—Après considération de certains rapports des chefs de département, il est

Résolu: De faire rapport au Conseil:

10. A l'effet d'accorder le contrat pour le déplacement du monument de la Reine Victoria sur le square Victoria, au plus bas soumissionnaire, M. L. A. Amiot, au prix de sa soumission, savoir: \$3,400, attendu que M. J. G. Piché, le plus bas soumissionnaire a retiré sa soumission.

20. A l'effet d'accorder le contrat pour la construction d'un chalet de nécessité sur la Place Jacques-Cartier, au plus bas soumissionnaire, M. Théodule Lessard, au prix de sa soumission, savoir: \$19,000.

30. A l'effet d'accorder le contrat pour le pavage en blocs de granit de la rue St-Etienne, de Mill à Britannia, au plus bas soumissionnaire, The Warner Quinlan Asphalt Co., au prix de sa soumission, savoir: \$12,777, et de voter les crédits nécessaires pour ledit pavage s'élevant à la somme de \$23,592, payable \$2,590.50 par la Cité, et \$21,001.50 par les propriétaires intéressés.

40. A l'effet d'accorder le contrat pour le pavage en blocs de scories de la rue Iberville, de Rachel au tunnel du C. P. R., au seul soumissionnaire, The Sicily Asphaltum Paving Co., au prix de sa soumission, savoir: \$25,745.30, et de voter les crédits nécessaires pour ledit pavage, s'élevant à la somme de \$50,374, payable \$4,374 par la Cité et \$46,000 par les propriétaires intéressés.

50. A l'effet d'accorder le contrat pour le pavage en bithulitie, de la rue St. Urbain, de Craig à Dorchester, à la Bithulitic Paving Co., Ltd., au prix de sa soumission, savoir: \$7,719.40, pourvu que ladite compagnie complète le dépôt de \$800 exigé dans les spécifications.

60. A l'effet de décider la construction de trottoirs en ciment à la journée, sur les rues mentionnées à la liste attachée au rapport de l'ingénieur en Chef, au montant total de \$30,000.

70.—A l'effet d'accepter l'offre de la Cie du Grand Tronc, de céder à la Cité la lisière de terrain nécessaire pour l'expropriation de la rue Mountain, entre Notre-Dame et Dorchester, sur le lot No. 746, marqué No. 2 sur le plan, et ayant une superficie de 2,648.08 à raison de \$5.00 du pied, soit un montant total de \$13,240.40, comprenant les bâtisses y érigées.

50. To award the contract for paving with granite blocks de Gaspé street, from McGuire street to the Depot, to the lowest tenderer, "The Sicily Asphaltum Paving Co." at the price of their tender, to wit: \$19,020.

60. To award the contract for paving with scoria blocks and asphalt, de Lorimier avenue, from Sherbrooke to Rachel streets to the lowest tenderers, "The Warner Quinlan Co." at the price of their tender, to wit: \$18,227.60.

70. To award the contract for paving with asphalt, Cadieux street, from Craig to Lagauchetière streets and from Dorchester to Ontario streets to the lowest tenderers, "The Sicily Asphaltum Paving Co." at the price of their tender, to wit: \$11,724.55.

80. To allow Mr. Nathan Alcock Elizorf to receive, store and sell wood, coal, etc., on lot cadastral No. subd. 372, No. 1467 Garnier street, St. Denis Ward.

90. To grant a discharge of the mortgage affecting lot No. 1913, Cad. subd. 83 of the parish of Montreal, St. Henry ward.

100. To accept two offers to sell to the City in connection with the corner of St. André and de Montigny streets, bearing cadastral No. 884, for the sum of \$12,000 of which \$8,000 cash and subject to a mortgage of \$4,000 and to the leases which will expire on the 1st May next; and the property bearing civic numbers 331 and 333 St. André street, cadastral No. 881, for the sum of \$6,600 and subject to the leases expiring on the 1st May next.

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary.

* * *

Report of meeting held on the 6th September 1912, p.m.

Present: His Worship, Mayor L. A. Lavallée, and Messrs Dupuis, Ainey and Lachapelle.

1.—After having considered certain reports from the Heads of departments, it was

Resolved: That reports be made to Council as follows:

10. To award the contract for the removal of the Queen Victoria Monument on Square Victoria, to the lowest tenderer, Mr. L. A. Amiot, at the price of his tender, to wit: \$3,400, as Mr. J. G. Piché, the lowest tenderer has withdrawn his tender.

20. To award the contract for the construction of a public confort station on Jacques Cartier Square, to the lowest tenderer Mr. Théodule Lessard, at the price of his tender to wit, \$19,000.

30. To award to The Warner Quinlan Asphalt Co., the lowest tenderer, the contract for paving with granite blocks St. Etienne street, from Mill to Britannia, at the price of their tender, to wit, \$12,777, and to vote the necessary appropriations for said paving, amounting to the sum of \$23,592, payable \$2,590.50 by the City and \$21,001.50 by the interested proprietors.

40. To award to the Sicily Asphaltum Paving Co., the only tenderer, the contract for paving with scoria blocks Iberville street, from Rachel to the C. P. R. tunnel, at the price of their tender, to wit, \$25,745.30 and to vote the necessary appropriations for the cost of laying said paving to wit, \$50,374, payable \$4,374 by the City and \$46,000 by the interested proprietors.

50. To award to the Bithulitic Paving Co., Ltd., the contract for paving with bithulitic pavement St. Urbain street, from Craig to Dorchester, at the price of their tender, to wit, \$7,719.40, provided the said Company make up the deposit of \$800 required by the specifications.

60. To authorize the construction by day labor of cement sidewalks in the streets mentioned in the list attached to the report of the Chief Engineer, the total cost thereof amounting to \$30,000.

70. To accept the offer made by the Grand Trunk Ry Co., to cede to the City the strip of land required for the expropriation of Mountain street, between Notre-Dame and Dorchester streets, on lot No. 746, marked No. 2 on the plan, and having an area of 2,648.08, at the rate of \$5.00 per foot, or a total sum of \$13,240.40, including the buildings thereon erected.